
ASIALISTA 4/21
PUHEENJOHTAJIEN KOKOUS MA 27.9. klo 13:30

Savonlinnan kumppanuuspöytien puheenjohtajat
Kaupungintalolla

Läsnä: Asko Hirvonen
Hannu Karvinen
Jesse Härkönen
Jyrki Huttunen
Veijo Laukkanen
Vesa Sairanen Kutsuttuna
Meeri Larinen Sihteeri / esittelijä

1. VUODEN 2021 LÄHIDEMOKRATIARAHAN TILANNE

Lähtösumma 30 000 euroa, tällä hetkellä rahaa jäljellä 10 623,32 €. Summasta vähennetty jo
syksyn kumppanuuspöytien kokouspalkkiot ja kilometrikorvaukset, joten kyseinen summa on
täysimääräisesti käytettävissä avustuksiin.

2. SYKSYN KUMPPANUUSPÖYDISSÄ PYYDETYT AVUSTUKSET

2.1. Keskustaajama

- Viikatteita haitallisten vieraskasvien torjujille: 880 euroa
- Raivaussaha haitallisten viherkasvien torjujille: 800 euroa
- Roskapihtejä yhdistysten käyttöön: 870 euroa

2.2. Kerimäki

- Ei uusia avustusta pyytäneitä esityksiä
- Keväältä jäänyt kuntoporrashanke siirtyy ensi vuodelle. Esitetään sivistystoimelle että

kuntoportaat toteutettaisiin sivistystoimen budjetista.
- Esitettiin 1000 euroa puistonpenkkeihin, lisäselvitys alempana

2.3. Punkaharju

- Punkaharjun pitäjäyhdistys / Kyläraitin kierros: 1880 euroa
- Itä-Savon kansanmusiikkiyhdistys / yhdistyksen 40-vuotisjuhla: 1900 euroa

- Päätettiin, ettei avustusta myönnetä Savonlinnan ulkopuolisille yhdistyksille
- Tapionuran raivaus: 800 euroa

- Toteuttavaa tahoa ei vielä löydetty, Veijo Laukkanen etsii ja toimii yhteyshenkilönä.
- Torialueen viihtyisyyden parantaminen vuonna 2022: 3000 euroa

- Veijo Laukkanen selvittelee asiaa ensi vuoden puolella

2.4. Savonranta

- Ei avustusta pyytäneitä esityksiä



- Toripöytäasiaan palataan keväällä

2.5. Sääminki

- Viikatteita / Oravin Martat: 200 euroa
- Liikuntakerho / Haukiniemen Haka: 700 euroa
- Kyläkiinteistöjen ylläpitoavustus / Savonlinnan kylät ry: 8000 euroa

- Aikataulullisesti hankala tälle vuodelle
- Esitys vuoden 2022 kumppanuuspöydälle: kyltti Sääminkitalolle / Sääminkiseura (ei

summaa)

Pyydetyt avustukset vuodelle 2021 yhteensä 16 030 euroa.

Keskustelu:

Kerimäeltä tuotiin lisäesitys:
- Kevyenliikenteenväylä liikuntapuistosta Kirkkorantaan: sen varrelle rakennettaisiin

penkkejä, puolikkaan veneen muotoisia Kerimäki-henkisiä penkkejä.
- Voisiko kaupungin työllisyyspalvelut tämän tehdä?
- 4-5 kpl, n. 1000 euron tarvikekustannukset
- Materiaalit tulisi hankkia tänä vuonna

-> Tiedoksi tekniselle toimelle ja kysytään samalla onnistuisiko materiaalihankinta ja niiden
laskutus tämän vuoden aikana.
-> Plan B että kaupungilta tulisi tavalliset puistonpenkit kyseiselle pätkälle

Pyydetyt avustukset vuodelle 2021 yhteensä 16 030 euroa.
- Puheenjohtajat päättivät yksimielisesti että Savonlinnan kylät ry:n tekemä 8000 euron

avustusta kylätalojen kuluihin ei myönnetä.
Summa olisi niin suuri osa jäljellä olevasta budjetista eikä hakemuksessa oltu eritelty ko.
avustusten jakotapaa tai jakautusmisperiaatetta. Puheenjohtajilla heräsi huoli,
kerettäisiinkö kyseistä avustussummaa jakaa vuoden 2021 aikana.

- Itä-Savon kansanmusiikkiyhdistys / yhdistyksen 40-vuotisjuhla: 1900 euroa
Puheenjohtajat päättivät yksimielisesti, ettei avustusta myönnetä Savonlinnan ulkopuolisille
yhdistyksille.

Päätös:

Kumppanuuspöytien puheenjohtajat esittävät avustusta jaettavan seuraavasti:
- Keskustaajama

- Viikatteita haitallisten vieraskasvien torjujille: 880 euroa
- Raivaussaha haitallisten vieraskasvien torjujille: 800 euroa
- Roskapihtejä yhdistysten käyttöön: 870 euroa

- Kerimäki
- Esitettiin 1000 euroa puistonpenkkeihin

- Punkaharju
- Punkaharjun pitäjäyhdistys / Kyläraitin kierros: 1880 euroa



- Tapionuran raivaus Punkasalmen osalta / toteuttava urheiluseura vielä etsinnässä:
800 euroa

- Sääminki
- Viikatteita / Oravin Martat: 200 euroa
- Liikuntakerho / Haukiniemen Haka: 700 euroa

Yhteensä avustusta esitetään myönnettävän 7130 euroa.

Ylijäävä budjetti 3493 euroa jätetään loppuvuoden aikana pieniin avustuksiin.

Avustushakemukset on toimitettava kumppanuuspöydän sihteerille 31.10.2021 mennessä. Tämä
viimeinen ajankohta sovitaan vielä erikseen elinkeinotoimen kanssa, jotta lisäesitykset kerkeävät
elinkeinojaoston kokoukseen käsiteltäväksi.

3. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Puheenjohtajat kokosivat kaupungin johtoryhmään vietävät esitykset ja muotoilivat
talkootoimintamalliesityksen.

4. SEURAAVA KOKOUS

Tarpeen tullen sähköpostikokous.

5. KOKOUKSEN PÄÄTÖS

Kokous päätettiin klo 15.21


